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Vragen van het lid Bosman (VVD) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht «parlement krijgt «slechts enkele dagen» 
voor goedkeuring Citgo-deal»» (ingezonden 22 september 2016). 

Vraag 1
Kent u het artikel «parlement krijgt «slechts enkele dagen» voor goedkeuring 
Citgo-deal»?1 

Vraag 2
In hoeverre bent u het eens met de stelling dat een parlement met gekozen 
volksvertegenwoordigers zijn taken zorgvuldig moet kunnen uitvoeren? In 
hoeverre krijgen de leden van de parlementen binnen het Koninkrijk der 
Nederlanden hiervoor de ruimte? Is hier sprake van goed bestuur? 

Vraag 3
In hoeverre heeft het parlement van Aruba ruimte gekregen om de taak als 
volksvertegenwoordiger uit te oefenen met betrekking tot de aankoop van de 
Valero-raffinaderij? 

Vraag 4
Is de aankoop van de Valero-raffinaderij voorgelegd aan het College Aruba 
financieel toezicht (CAft)? Zo neen, waarom niet?

1 Amigoe, 20 september 2016
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